
VVD  Meer maken van Minder

Het is belangrijk om de juiste prioriteiten te stellen om Meppel financieel 
gezond te houden. Zonder de juiste investeringen zal dat echter niet 
gaan. Het betekent dat we scherp moeten kijken naar de keuzes voor de 
komende jaren. Maar we beginnen met het begrotingsjaar 2024. Die 
uitdaging ziet de VVD wel zitten. Het is immers altijd van belang om 
kritisch te zijn op de uitgaven en de bereikte resultaten. Dit was 
onderdeel van het verkiezingsprogramma van VVD Meppel: Samen 
bouwen aan Meppel. Daarin hebben we verwoord dat het niet 
vanzelfsprekend is dat het altijd goed gaat met Meppel. Het vraagt 
steeds inzet, lef een beetje liefde en de noodzaak naar elkaar om te 
kijken. De begroting van 2024 vraagt lef om keuzes te maken die ook 
afhangen van betrokkenheid van de burgers van Meppel. 

In de begroting zijn posten opgenomen die samenhangen met de 
noodzaak om nog meer betaalbare, duurzame woningen te bouwen voor 
de inwoners zoals Nieuwveense Landen, Danninge Erve en de 
Noordelijke stadsentree. Op deze wijze wordt de belofte om de behoefte 
aan huisvesting voortvarend ter hand te nemen verder ingelost. De 
ontwikkeling van bedrijventerrein Noord III voor de ondernemers in 
Meppel en de voorgenomen invulling van Noord IV dragen naar de 
overtuiging van de VVD bij aan de ontwikkeling van Meppel. Daarbij is 
de vernieuwbouw van Ogterop, waarover in de gemeenteraad al zeer 
lang intensief is gesproken, eindelijk een forse stap dichterbij gekomen. 
De VVD is van mening dat de gedane toezeggingen richting Ogterop 
nagekomen moeten worden. Daarbij vindt de VVD het van belang dat de 
schouwburg wel haar toezegging dient na te komen als het gaat om de 
eigen financiële inbreng. 
In een krappe begroting blijft het noodzakelijk om aandacht te hebben 
voor de kwetsbare in onze gemeente. De verschillende rapporten 
hebben de VVD overtuigd dat de gemeente op de goede weg is door 
met name aandacht te hebben voor preventie om erger te voorkomen. 
Daarbij stelt de VVD dat de verantwoordelijkheid altijd eerst bij de burger 
zelf blijft liggen. Waar dat niet lukt kan de gemeente ondersteunen. 
Doelstelling is natuurlijk dat burgers door die ondersteuning zelf weer 
mogelijkheden vinden om zorg te dragen voor het eigen leven. 
In de begroting is financiële ruimte opgenomen voor onderwijs. Een 
aantal schoolvoorzieningen zullen worden aangepakt zodat onderwijs 
gevolgd kan worden in een omgeving die daartoe uitnodigt.  



Bevorderen van gezondheid maar ook verminderen van het 
individualisme zijn belangrijke thema’s om iedereen mee te laten doen in 
onze gemeente.
Het is dan ook van belang dat de verschillende sportfaciliteiten op orde 
zijn zoals opgenomen in de begroting van 2024. 
Zo krijgen de wijken en buurten voldoende mogelijkheden om sport aan 
te bieden maar ook om het sporten mogelijk te maken. Goede 
afstemming tussen verenigingen om bestaande middelen nog effectiever 
samen te gebruiken zijn van groot belang om zo de kosten te beheersen.

Voorzitter er moet mij nog iets van het hart. 
Het college heeft een aantal bezuinigingsvoorstel ingebracht. De 
betreffende pfh heeft daarbij nadrukkelijk uitgelegd dat de voorstellen 
gesteund, zelfs ingebracht zijn door de betrokken ambtenaren. Het gaat 
dan om de voorgenomen bezuiniging op het budget van de Wmo. 
Vervolgens wordt vandaag een amendement ingebracht om deze 
bezuiniging te beperken. 

Naar mijn overtuiging blijkt daaruit geen vertrouwen jegens de 
inbrengers van het voorstel het college en de betrokken ambtenaren. 
Voor deze aanpassing worden echter geen feiten aangedragen. Dat vind 
ik een verkeerd signaal. Ook naar de inwoners van Meppel. Zeker naar 
de inwoners die gebruik moeten maken van de voorzieningen uit de 
Wmo. De raad zou moeten uitgaan van feiten. De raad is 
verantwoordelijk voor de grote lijnen van het beleid. Wij toetsen de 
uitvoering van de besluiten op realisatie of afwijkingen tijdens en 
achteraf. Daarom zal de VVD de amendementen m.b.t. de Wmo en 
vanuit dezelfde opvatting het amendement op leerlingenvervoer niet 
steunen. 

Voorzitter ik kom tot een afsluiting.
Het begrotingsjaar 2024 vraagt lef maar ook gemeenschapszin. Alleen 
door samen de schouders eronder te zetten komen we verder. Meppel 
heeft een traditie om inventief en creatief te zijn. De komende jaren 
worden we uitgedaagd om met de bestaande middelen van minder meer 
te maken. 


